
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 10. januar 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 391
Det fremgår af statusrapporten om lægedækningsaftalen fra december 2017,
at ”Sundhedsstyrelsen (har) vurderet, at en evt. ny fordelingsmetode vil skulle
udarbejdes i samarbejde med eksterne leverandører. Sundhedsstyrelsen er
ved at afsøge muligheder for og udgifter ved at samarbejde med eksterne le-
verandører for en evaluering af anden metode til fordelingen af KBU-forløbe-
ne i hele landet.” Betyder dette, at regeringen har truffet beslutning om at æn-
dre KBU-fordelingsmetoden, og hvornår regner regeringen i givet fald med at
være færdig med dette arbejde?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Flemming.M.Mortensen@ft.dk
og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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